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ΕΡΩΤΗΣΗ 

Προς: 

 
 Τον Υπουργό Υγείας 

 
Θέμα: «Ανάγκη εξάλειψης του φαινομένου αναμονής με συνωστισμό 
στο Κέντρο Αναφοράς Covid-19 στο Κέντρο Υγείας Καλλιθέας» 

 
Από διμήνου στο Κέντρο Υγείας Καλλιθέας λειτουργεί Κέντρο Αναφοράς Covid-19, 
που εξυπηρετεί τους πολίτες των Νοτίων Προαστίων.  

Στόχο του Κέντρου Αναφοράς Covid-19 στο Κέντρο Υγείας Καλλιθέας αποτελεί η 
αποσυμφόρηση των Νοσοκομείων Αναφοράς Covid-19 και ο περιορισμός 

διάδοσης του ιού στην κοινότητα, μέσω  της  αύξησης διενέργειας των σχετικών 
διαγνωστικών τεστ. 
Στο πλαίσιο αυτό, άμεση ανάγκη αποτελεί η εξάλειψη του φαινομένου αναμονής 

με συνωστισμό στο πεζοδρόμιο των εξεταζομένων πολιτών έξω από το Κέντρο 
Αναφοράς Covid-19 στο Κέντρο Υγείας Καλλιθέας. Είναι φαινόμενο σχεδόν 
καθημερινό με πολλαπλές πιθανές δυσμενείς επιπτώσεις στη δημόσια υγεία, 

φαινόμενο που αφορά τόσο τους υπηρετούντες στο Κέντρο και τους 
εξεταζόμενους όσο και τους διερχόμενους από το σημείο πολίτες. 
Με δεδομένη την εντατικοποίηση της εργασίας του ιατρικού και νοσηλευτικού 

προσωπικού του εν λόγω Κέντρου Αναφοράς λόγω της εκθετικής αύξησης 
κρουσμάτων από τις αρχές Οκτωβρίου και μετά, κρίνεται επιβεβλημένη η 
ενίσχυση σε προσωπικό αλλά και η διάθεση επιπλέον χώρου για τις ανάγκες του 

Κέντρο Αναφοράς Covid-19 που βρίσκεται στο Κέντρο Υγείας Καλλιθέας. 
 
Με βάση τα παραπάνω ερωτάται ο κύριος Υπουργός: 

Προτίθεται να προβεί στις απαιτούμενες ενέργειες ώστε να εξαλειφθεί το 
φαινόμενο αναμονής με συνωστισμό στο Κέντρο Αναφοράς Covid-19 στο Κέντρο 
Υγείας Καλλιθέας; 
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